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 Betreft: Beantwoording schriftelijke vragen (RvO, artikel 41 ) CDA  over V.V. Rijsoord 
  

Geachte heer Mijnders,  
 
Op16 juni jl. heeft u een aantal vragen gesteld over VV Rijsoord. In uw inleiding geeft u aan dat de 
voetbalvereniging goede gesprekken voert met de gemeente. Dit klopt inderdaad. De laatste maanden 
zijn er zowel bestuurlijk als ambtelijk overleggen geweest met de voetbalvereniging over de wensen en 
de mogelijkheden. Uiteindelijk moet blijken wat er binnen de gestelde kaders en de perceelgrenzen past. 
Dat is een integrale puzzel die na ieder gesprek weer anders kan zijn. De door u gestelde vragen en 
daarin aangehaalde onderwerpen maken al onderdeel uit van deze puzzel. 
 
Hieronder vindt u de antwoorden op uw vragen.  
 
Vraag 1a 
De voetbalkooi naast de parkeerplaats zou een mogelijke oplossing bieden (mits dat de voetbalkooi iets 
vergroot wordt en de ondergrond wordt aangepast). Hierover is ook eerder gesproken met de gemeente. 
Ziet het college de voetbalkooi als mogelijkheid om geschikt te maken voor trainingen en wedstrijden (op 
half veld voor de jongeren teams).  
 
Antwoord: 
Er zal via een haalbaarheidsstudie worden bekeken op welke manier (of manieren) de wensen van de 
voetbalvereniging kunnen worden ingevuld. Daarbij kan onderzocht worden of het omvormen van de 
“voetbalkooi” tot de mogelijkheden behoort. Bekeken moet worden wat de ruimtelijke en sociale impact 
daarvan is en welke financiële middelen daarvoor nodig zijn (waaronder de afschrijving van de 
boekwaarde van deze “voetbalkooi” vanwege de investering in 2020).  
 
Vraag 1b 
Zo ja, op welke termijn is dit haalbaar?  
 
Antwoord: 
Het hangt af van de uitkomsten van het haalbaarheidsonderzoek of dit een haalbare oplossing is.  
 



   
Pagina 2 van 3 

 

Vraag 1c 
Zo nee, waarom niet?  
 
Antwoord: 
Zie het antwoord op vraag 1b en de inleiding. 
 
Vraag 2a 
Daarnaast zou het stuk landbouwgrond naast de voetbalvereniging ook een mogelijke locatie zijn voor 
extra velden voor de voetbalverenging. Heeft het college al gesprekken gevoerd met de eigenaar van het 
stuk landbouwgrond naast V.V. Rijsoord? Zo ja, wat is de status hiervan?  
 
Antwoord: 
Er is vanuit de portefeuillehouder eerder al opdracht gegeven om de gesprekken te gaan voeren. Deze 
zullen binnen afzienbare tijd worden gevoerd.  
 
Vraag 2b 
Zo nee, is het college bereid om dit gesprek op korte termijn aan te gaan en op welke termijn zou dit 
mogelijk zijn?  
 
Antwoord: 
Zie het antwoord op vraag 2a.  
 
Vraag 3 
Ziet het college dit ook als een realistische mogelijkheid om eventueel extra velden te realiseren voor de 
voetbalverenging (graag toelichten)? 
 
Antwoord: 
Ja, dit is al in een eerder stadium met de voetbalvereniging besproken. Er is nog wel een aantal 
aandachtspunten om uit te werken. Zoals de bestemming van de grond. Die is nu agrarisch, waardoor 
uitbreiding van het sportpark op deze grond zonder procedure niet mogelijk is. Ook de vraagprijs zal reëel 
moeten zijn. Bij speculatieve prijzen zal er geen voorstel worden uitgewerkt.  
 
Vraag 4 
Daarnaast willen we graag de aandacht vragen voor de verkeersituatie op en rondom de 
voetbalvereniging. Er is gesproken over extra parkeerplaatsen (half verhard veld) naast de huidige 
parkeerplaats. Op welke termijn worden deze parkeerplaatsen gerealiseerd en hoeveel parkeerplaatsen 
worden er aan de huidige parkeerplaats toegevoegd?  
 
Antwoord: 
De uitbreiding van de parkeerplaatsen zou plaatsvinden op dezelfde plek alwaar VV Rijsoord ook graag 
de omvorming van de “voetbalkooi” had willen realiseren. In juli 2023 is daarom gesproken met het 
bestuur van VV Rijsoord. In dit overleg is afgesproken dat er nog geen parkeerplaatsen worden 
aangelegd totdat er duidelijkheid komt over de haalbaarheid en wenselijkheid van het omvormen van de 
“voetbalkooi”.  
 
Vraag 5a 
Vanwege de vele auto‘s en fietsers bij de ingang van V.V. Rijsoord kan dit voor onveilige situatie zorgen, 
zeker omdat hier ook veel kinderen fietsen. Is het college het met het CDA eens dat de verkeersveiligheid 
bij de ingang van V.V. Rijsoord verbeterd kan en moet worden?  
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Antwoord: 
Als uit het haalbaarheidsonderzoek blijkt dat de huidige parkeerplaats uitgebreid kan worden dan zullen 
wij bij het ontwerp hiervan bezien of er ook maatregelen nodig zijn (en gerealiseerd kunnen worden) om 
de verkeersveiligheid te verbeteren.  
 
Vraag 5b 
Ziet het college het instellen van een 1 richtingsweg op de parkeerplaats en/of het aanbrengen van een 
extra inrit/ afrit van de parkeerplaats als mogelijkheden om de verkeersveiligheid te verbeteren (graag 
toelichten waarom wel/niet).  
 
Antwoord: 
Zie het antwoord op vraag 5a. 
 
Vraag 5c 
Ziet het college nog andere mogelijkheden om de verkeersveiligheid te verbeteren rondom de ingang van 
V.V. Rijsoord en de parkeerplaats?  
 
Antwoord: 
Zie het antwoord op vraag 5a. 
 
Vraag 6 
De vereniging gaf ook aan dat zeker in de wintermaanden het op en rondom de ingang en de 
parkeerplaats erg donker kan zijn. Is het college op korte termijn bereid om met de voetbalvereniging te 
kijken welke mogelijkheden er zijn om extra verlichting te plaatsen?  
 
Antwoord: 
Er is al verlichting aanwezig op het bestaande parkeerterrein. In het kader van een eventuele uitbreiding 
van de parkeerplaats moet onderzocht worden in hoeverre deze verlichting voldoet en of extra verlichting 
op de uitbreiding van het parkeerterrein nodig is. Indien extra verlichting gewenst is op het sportpark zelf, 
dan zal deze vraag via de voetbalvereniging tot ons moeten komen. 
 
Hoogachtend, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 
 
de secretaris,  de burgemeester, 
  
  
  
  
dhr. H.W.J. Klaucke dhr. C.A. Oosterwijk 
 
 


